



## Xiaozan Wang



China



East China Normal University



- **Professor at the College of Physical Education and Health at East China Normal University**
- **Member of the 8th Degree Committee of the State Council,**
- **Core member of the development/revision team for the Basic Education Physical Education and Health Curriculum Standards of the Ministry of Education.**



Professor Wang and has held various academic positions, including the 7th President of International Chinese Society of Physical Activities and Health(ICSPA), member and secretary of the theoretical group of the National Higher Education Physical Education Teaching Steering Committee of the Ministry of Education, member and secretary of the National Higher Education Health Education Guidance Committee of the Ministry of Education, member of the National Primary and Secondary School Physical Education Teaching Guidance Committee of the Ministry of Education, and Vice Chairman of the preschool sports branch of the National Sports School Federation, etc.

Professor Wang has presided over more than 60 national and provincial-level projects, including major, key, and general projects of the National Social Science Fund. She has won more than 40 national and provincial-level awards for educational scientific research, including the 4th, 5th, and 6th National Education Science Research Excellent Achievement Awards. She developed the *Physical and Health Promotion Program for Chinese Children and Adolescents (2020-2030)* and China's first integrated course, the *KDL (Know it, Do it, Love it) Physical Education and Health Course*. She has authored, translated, and contributed to more than 60 books and teaching materials and published over 200 academic papers in domestic and international high-level journals. In 2022, she was approved to lead the Ministry of Education's "Invention and Application of Intelligence Physical Education Teaching Model" and "Virtual Teaching and Research Room for Physical Education and Health Teaching in the Intelligent Era."



## 汪晓赞


 中国

 华东师范大学

 华东师范大学体育与健康学院教授

第八届国务院学位办体育学科评议组成员

教育部基础教育体育与健康课程标准研制组/修订组核心成员

 先后担任第七届国际华人体育与健康协会 (ICSPA) 主席、教育部全国高等学校体育教学指导委员会委员兼理论组秘书、教育部全国高等学校健康教育指导委员会委员兼秘书、教育部全国中小学体育教学指导委员会委员、全国体育运动学校联合会幼儿体育分会副会长等各种学术职务40余种。

先后主持国家社科基金重大、重点和一般项目等国家级和省部级课题60余项；荣获第四届、第五届、第六届全国教育科学研究优秀成果奖等国家和省部级教科研奖励40余项；研制了《中国儿童青少年体育健康促进行动方案（2020-2030）》，开发了中国首个一体化课程——《KDL体育与健康课程》，主编（译）和参编著作与教材60余部，发表国内外高水平期刊上发表学术论文200多篇。2022年获批准主持教育部“智能体育教学模式研发与实践应用共同体”、教育部“智能时代下体育与健康教学研究虚拟教研室”。